
Styremøte i Støren Jeger- og fiskeforening 

13.10.20 

 

Tilstede: Anders Gunhildsøien, Hans Morten Breiby, Svein Granøien, Karstein 

Kalsaune, May Gunnes 

 

Fiskeutvalget:  Det har vært bra pågang på salg av fiskekort. Spesielt 

på Refseth og Sokna.  

  Foreningen må til neste år vurdere nettbasert salg av 

fiskekort.  

Foreningen vurderer å øke satsene på fiskekortene til 

neste år. Siste økning var for 4 år siden. Forslag til 

økning er kr 50 pr kort. 

Anders undersøker med xxxxxxxxxx xxxxxx om leie av 

vald. Prøve å gjøre en avtale om provisjonsbasert leie.  

Antall medlemmer i fiskeutvalget skal ned. Hans 

Morten går igjennom lister. Dette med bakgrunn i at 

det er vanskelig å få folk på dugnad.  

 

Jakt- og hundeutvalget: Det har vært godt med fugl på jaktterrenget på 

Holtsjøen.  

 Det har vært mange «tjuvjegere» på jaktterrenget på 

Holtsjøen. Vanskelig å få gjort noe med det.  

 

Skytebaneutvalget: Nedgang på rifleskyting på over 70 %. Det har også 

vært mindre utgifter. 

  Nedgangen på leirduebanen har ikke vært så stor. 



 

 Økning på satser for ikke-medlemmer for skyting på 

riflebanen. Økning fra kr 250 til 300 kr. 

 

Satsen for medlemmer er kr. 100. Satsen for 

medlemmer endres ikke.  

 Satsen på oppskyting er i dag kr 50. Satsen endres 

ikke. 

    Pris på ammunisjon endres ikke. 

 

Ungdomsutvalget: Martin har hatt med seg ungdommer i elva på fiske.  

Det har vært en del ungdommer på skytebanen. 

Foresatte har da vært med.  

Ønsker å starte fluebinderkurs. Her må det ses på 

målgruppe og hvordan kurs skal gjennomføres. Det må 

også ses på hvilke kostnader som påløper. 

 

Økonomi:  Inntekter fra fiskekort er klart. Overskuddet er på 

kr xxx.   

 

Eventuelt:  Når arbeid for Støren jeger- og fiskeforening skal 

gjennomføres, forventes det at verneutstyr alltid skal 

brukes.  

 

Det er søkt om penger for å dekke tap av inntekter 

under koronnaperioden. Vi har fått 163 800 kr. 

Søknad om tippemidler er utsatt til neste år.  

Klubbhus:  Det er opprettet en sms-tjeneste gjennom «link-

mobility». Dette for å kunne nå medlemmer i forhold 



til dugnad på huset. Huset må ferdigstilles så fort som 

mulig.  

 Stue er nesten ferdig. Listing gjenstår. 

 Kjøkken – gjenstår strøm, vann og få montert 

hvitevarer 

 Bad – ingenting gjort. Det bør prioriteres.  

 Soverom- det er satt i gang- 

 Det er ønskelig å starte opp med dugnad så fort som 

mulig. 

 

Neste styremøte  xxxxx i Klubbhuset. 


